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To:

From:
;

;

Sent: Tue 1/19/2021 2:40:03 PM

Subject: FW: webinar en optreden minister

Received: Tue 1/19/2021 2:40:03 PM

@minvws.nl]

FYI

Zie geel

van: | BES BE (BEES) 4 CREPE @ minvws.nl>

Verzonden: donderdag 7 januari 2021 14:05

@ minvws.nl>

1 EE) SEE ims EE, IEERED)
Onderwerp: RE: webinar en optreden minister

Thanks!

bellen we even (morgen)?

M: OGRER Rel}

Verzonden: donderdag 7 januari 2021 13:58

eae

Onderwerp: RE: webinar en optreden minister

Hi,

Verzonden: donderdag 7 januari 2021 13:48

:
1. s ) minvws.nl>

CC: EAE 2 minvws.nl>; (ED) <BEEEDe minvws.ni>
Onderwerp: webinar en optreden minister

Urgentie: Hoog

Hi IEE

www .MedischeScholing.nl is de Booking.com van de nascholing van BIG-geregistreerden. Daarnaast organiseren zij webinars
over corona. De 1%, in maart 2020 had meer dan 50.000 zorgprofessionals die meededen. Sindsdien zijn er meer webinars

gehouden die altijd tussen de 10 en 20.000 deelnemers trokken. Ik ben in contact mot ERED BREE. hij is een van de

eigenaren/organisatoren. Normaalgesproken worden deze webinars zonder sponsors geregeld.

PLAN

Volgende week 13 januari is er in samenwerking met de LHV/NHG een webinar over de coronavaccinatie.
- Doel is om de deelnemende zorgprofessionals expert te maken zodat zij zelf goed geinformeerd zijn, maar ook richting

patiénten/cliénten en op verjaardagen het goede verhaal vertellen.
- In het panel zitten EREZH EES ERP en

- Men verwacht dat het aantal aanmeldingen voor dit webinar enorm zal zijn. Binnen 2 dagen zijn er nu al 14.000

aanmeldingen, en het loopt nog op. Heel veel koepelorganisaties ondersteunen dit webinar door er promotie voor te

doen (KNOV, KNMP, LHV, NAPA, Verenso, NVwPO, NVDA, NVZ en IVM). Zo start vandaag extra promo via de

beroepsvereniging van verpleegkundigen. Bovendien verwacht men dat als er een aankondiging kan worden gedaan van

de minister dat het nog heel hard verder oploopt.



1075417

- Uitzending via een beveiligde verbinding waar alleen BIG-geregistreerden aan kunnen sluiten.

VRAAG

Nu is er de gedachte om het meer een uitzending dan een webinar te maken. Daarvoor is een andere studio in Hilversum nodig.
In overleg met [EEE hebben we besloten bij te dragen aan de kosten hiervoor. Concrete afspraken moeten we nog maken,
maar we gaan ons dus een beetje bemoeien met de productie. Een 2° vraag van de organisatie is of de minister eventueel bereid

is de deelnemers toe te spreken, een hart onder de riem te steken. Dat kan op allerlei manieren: live in de studio, via een

verbinding, of via een vantevoren opgenomen filmpje. Graag overleg ik met je/jullie over wat de mogelijkheden zijn.

Wat denken jullie?

M: = sine
Van: JIEEEE @ medischescholing.nl>

Verzonden: donderdag 31 december 2020 20:37

IE (EE)SEENinvws.n EE IEE
Onderwerp: Re: FW: Logo gebruik

Hol IEEE
Gezien we zoveel duizenden zorgprofessionals op 1 plek hebben met het webinar zat ik te denken. Is het een

idee dat minister de Jonge en/of meneer Rutte een kort videofragment opneemt om collega's een hart onder

de riem te steken? Juist nu men tijdens de feestdagen ook doorgewerkt heeft is dit goed voor de moraal. Live

inbellen zou nog beter binnenkomen bij het werkveld maar ik begrijp als dat niet haalbaar is. Kan een video

Zijn van enkele minuten.

Zoals gezegd hebben we nu 9 webinars gedaan met gemiddeld 18.000 zorgprofessionals per webinar. Tijdens
het eerste webinar toen de crisis net startte en er weinig info was hadden we er 51.000. Wanneer minister de

Jonge en meneer Rutte ook een kleine bijdrage kunnen doen denk ik dat we er nog veel meer bijeen kunnen

brengen. Die kunnen we dan allemaal goed informeren over het vaccin en een hart onder de riem steken. De

techniek hiervoor kunnen we goed begeleiden omdat we werken met het TV-bedrijf van Hilversum Media park.

Hartelijke groet en de beste wensen voor 2021,

Op wo 30 dec. 2020 19:20 schreefBE5.12 mvwsnl>:

Fijn!
Wanneer is het webinar? Als wij voor die tijd nog andere middelen klzaar hebben die interessant kunnen zijn, dan zou ik je daar

graag van op de hoogte houden. We hebben bijvoorbeeld ook een Steffie-module in de maak, en een praatplaat voor het

gesprek tussen arts/verpleegkundige/verzorgende en patient/client.

Hartelijke groet,

wt: oGEAEEN
Van: JIEEE @ medischescholing.nl>

Verioie: woensiag 30 december 2020 18:
22

mm Re: FW: Logo gebruik

Beste [EEE
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Super dank voor de vlotte reactie. Goede tip van coronavaccinatie.nl en ik zal het bij de adviezen zetten in het webinar

naar waar artsen patiénten kunnen verwijzen. Dat zijn praktische handvatten waar de arts in de spreekkamer iets mee

kan.

We zullen dan zowel jullie logo als die van RIVM gebruiken op de inschrijfpagina en banner dan zijn alle betrokkenen

helder.

Hartelijke groet en een goede jaarwisseling gewenst,

Op wo 30 dec. 2020 16:56 schree! EEN. BE. (BED) invws.nl>:

Beste

Via mijn collega’s ontving ik je bericht en de vraag over de inzet van ons logo en de bekrachtiging van het podium voor

informatievoorziening. Voor zover ik heb begrepen zou ik, gezien de sprekers, het logo van het RIVM gebruiken. Dat sluit meer

aan bij wat mensen kunnen verwachten. Als dat een probleem is kan het VWS-logo worden gebruikt.

Onze publieksinformatie staat verzameld op www.coronavaccinatie.nl. Het is natuurlijk fijn als deze onder de aandacht wordt

gebracht, al is het maar omdat artsen hun patiénten/cliénten daar naar kunnen verwijzen. Informatie voor zorgprofessionals
staat op de website van het RIVM, nl. hier: COVID-19-vaccinatie voor professionals | RIVM

Laat me weten als je nog vragen hebt, hartelijke groet,

van: IEEE1 (2)JER0 minvws.ni>
Verzonden: woensdag 30 december 2020 15:31

Onderwerp: RE: Logo gebruik

Beste [IEEE ik kan dat moeilijk beoordelen, is beter dat je dit even afstemt met de VWS collega’s die je geholpen
hebben.

Met vriendelijke groet,

Van: JE @nedischescholingal>
Datum: woensdag 30 dec. 2020 3:14 PM

Onderwerp: Logo gebruik

Beste heer [EEE
Dank voor de hulp om mensen te vinden voor het COVID-vaccin webinar. We hebben een woordvoerder/medisch

manager van het RIVM en daarnaast ook een hoogleraar vaccinologie (van het RIVM) hierdoor kunnen vinden. Het

wordt een landelijk COVID-vaccin webinar met de focus op de achtergrond van het vaccin (inhoud, niet op distributie).
en zoals voorgaande keren verwachten we over de 10.000 collega's. Gezien de actualiteit verwacht ik misschien zelfs
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wel meer.

Omdat ik de sprekers zonder jullie nooit had gevonden en dit met jullie samenwerking gaat willen we ditmaal jullie
logo ook op de webpagina van het webinar zetten. Mogelijk dat we hier zelfs het podium van informatievoorziening
nog verder kunnen bekrachtigen. Ik vraag dat altijd eerst netjes voordat we dat doen dus bij deze; bent u hiervoor

akkoord?

Het logo zal alleen op de landingspagina/mschrijfpagina en op de banner van het webinar staan.

Vriendelijke groet,


